
 

 

 

 

Datum:  16 mei 2024 

Aanwezig: 

Michel Creemers (voorzitter), Piet Jacobs, Johan Meuwis, Jaak Van 

Hoef, Bert Schoofs, Jaak Tielens 

Verontschuldigd: 

 Willy Van Lee, Luc Prenen 

Verslag 

1. Welkom en bespreking en goedkeuring verslag van 11 januari 2024 

 

De voorzitter heet de aanwezige bestuursleden van harte welkom op 

deze bestuursvergadering. Er zijn geen opmerkingen gekomen op het 

verslag. 

Het verslag wordt daarom zonder op- of aanmerkingen goedgekeurd. 
 

2. Stand van zaken in het dossier “ontbinden en vereffenen van de 

vzw Rust-Roest Kinrooi”, vervolg. Wat moet nog gebeuren? 

 

De vzw Rust-Roest Kinrooi is officieel ontbonden op 15 oktober 2023 

(datum van de bijzondere algemene vergadering). Deze melding is 

verschenen op de kruispuntbank. 

Op 16 april is dit ook verschenen in het staatsblad. 

 

Wat moet er nog gebeuren? 

 De verzekering moet aangepast worden. Michel heeft hiervoor 

informatie ingewonnen en het zorgt niet voor bijkomende 

problemen. De polis blijft behouden, we moeten enkel een verslag 

van de bijzondere algemene vergadering bezorgen. 

 De bank (Belfius) wil een kopie van het volledige 

ontbindingsdossier. Tevens wordt ook het adres gewijzigd (staat 

nu nog op het adres van Jef Baens) en wordt Bert Schoofs 

toegevoegd als tweede persoon naast Michel. Bert is klant bij 

Belfius en dat maakt het voor hen gemakkelijker. 

 

 

 

Rijwieltoeristenclub Kinrooi 

RUST-ROEST  
p.a. Neeroetersesteenweg 62 

B-3640 Kinrooi, België 

Tel.: 0474/685017 
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 Als laatste stap in het ontbindingsdossier moet er nog een laatste 

belastingaangifte gebeuren. Ik heb hierover wat informatie 

opgezocht en dit is de letterlijke tekst die ik daarover gevonden 

heb: Zelfs als de vzw geen specifieke inkomsten aan te geven 

heeft, zal zij steeds een '0' of 'nihilaangifte' indienen. Doe je dit 

niet? Dan riskeer je een boete van minstens 625 euro! 

In bijlage voeg ik het stappenplan toe dat ik hierover heb 

gevonden. 

 

3. Evaluatie opstart seizoen 2024 en eerste ritten. 

 

 De eerste rit is dankzij het goede weer goed verlopen. Het gezellig 

samenzijn achteraf wordt door iedereen als positief en gezellig 

ervaren. We maken hier een jaarlijkse traditie van. Verder besluiten 

we ook dat we geen fietszegening meer organiseren. Het wordt 

alsmaar moeilijker om een priester te vinden voor dat moment. 

 De B-ploeg heeft besloten dat de vroegste ritten niet om 8.15 uur 

vertrekken maar om 8.30 uur. Ze stonden nog te vaak voor een 

gesloten deur op de rustplaats. 

 Wat de A-ploeg betreft, de gemaakte afspraken in verband met de 

snelheid worden goed nageleefd en dat zorgt voor een positief 

resultaat, zowel wat aantallen als sfeer betreft. De nieuwe ritten 

vallen ook in de smaak bij een grote groep. 

 

4. Clubfeest juni 2024: afspraken maken over rustplaats fietstocht, 

traiteur, … 

 

Het clubfeest nieuwe stijl start met een familiefietstocht om 14.00 uur 

aan de Limburger. 

We voorzien een rustpauze in Hoeve Lieshout, Michel heeft dit reeds 

met de uitbater besproken. De club biedt hier iedere deelnemer een stuk 

vlaai aan en één consumptie aan. 

Rond 18.00 verwachten we terug te zijn aan de Limburger voor het 

aperitief, de barbecue start rond 19.00.  

De traiteur hiervoor, Kuva Geistingen, is reeds besproken. 

Nu maar duimen voor stralend weer! 

 

5. Bespreken voorstel uitnodiging clubfeest 2024. (bijlage) 

 

Het voorstel opgemaakt door Jaak wordt besproken en na enkele kleine 

aanpassingen goedgekeurd. Jaak zal deze uitnodiging zo vlug mogelijk, 

via mail, aan de leden bezorgen. 

 

 

 

 



6. Varia: 

 

a. Vraag van Bert in verband met verslagen op de website 

 

Bert plaatst de verslagen van alle vergaderingen op de website 

van de club. Omdat hij hierover een opmerking van een clublid 

heeft gehad vraagt hij hoe de rest van het bestuur hier tegenover 

staat.  

We vinden het geen probleem dat deze op de website staan en 

openbaar zijn. Er staan geen geheimen in en de leden zijn zo ook 

altijd geïnformeerd als ze dat wensen. 

 

 

 

Jaak Tielens 

secretaris 


